
RAASIKU KOOLI HOOLEKOGU PROTOKOLL 22.02.2024 

 

Algus: 18.00; lõpp 20.40 

Juhatas ja protokollis: Kristiina Välba 

Protokollis: Markko Lepikult 

Osalejad: Annika Kiik, Marta Kiik, Maarja Hüdsi, Kristo Konks, Jane Luks, Kadri Taalmann, 

Marian Leomar, Janar Uibo, Stella Heiberg, Siim Merisaar, Krista Erg-Scacchetti, Piret Kangur 

Kutsutud: Triin Hallik, Kai Sinisalu 

Puudusid: Janne Urbas, Markko Lepikult 

 

PÄEVAKORD: 

1. Raasiku Kooli vastuvõtmise korra ülevaatamine ja arvamuse avaldamine; 

2. 2024.a. eelarvega tutvumine; 

3. suvine töö/puhkuse korraldus lasteaias; 

4. lasteaia õueala laiendamisest ning Turu t. mänguväljaku kasutusele võtmisest (vt 04.04.23 

hoolekogu protokolli); 

5. koolivormi kandmine/kandmiseks kohustamine - arutelu; 

6. direktori info; 

7. kohapeal algatatud küsimused. 

 

1. Raasiku Kooli vastuvõtmise korra üle vaatamine ja arvamuse avaldamine 

 

Ettepanekuks muuta korra punkti 2.4., mis sätestab õpilase 1. klassi õppima asumiseks uue 

tähtaja kehtestamist. Muudatuse järgi esitab rahvastikuregistri andmetel Raasiku vallas elava 

lapse seadusjärgne esindaja avalduse koolile hiljemalt 15. aprilliks ning rahavastikuregistri 

andmetel muus omavalitsuses elava lapse seadusjärgne esindaja esitab avalduse 16. aprill – 15. 

mai. 

Hoolekogu arvamus: kooli direktori poolt ettevalmistatud korra muutmine kinnitada. 

 

2. 2024.a. eelarvega tutvumine 

 

Direktor tutvustas hoolekogule personalikulude ja majanduskulude osakaalu. Eelarve 

kinnitatakse märtsis. 

 

3. Suvisest töö/puhkuse korraldusest lasteaias 

 

Direktor tõstatas teema nö valverühma vajaduse osas juulikuus.  

Hoolekogu seisukoht: Valverühma peaks looma kui on vajadus. Lapsevanematel, kes 

soovivad suvist valverühma, esitada sellekohane avaldus, koha kindlustamiseks tuleks maksta 

ette kohatasu ja toiduraha perioodi eest, mil soovitakse valverühma kasutada.  

Koolipidaja koos haridusasutuste juhtidega peaks välja töötama avalduse vormi, avalduse 

esitamise kuupäeva ning muu valverühmaga kaasneva. 

 

4. Lasteaia õueala laiendamisest ning Turu t. mänguväljaku kasutusele võtmisest 

 

Kuna eelarvet ei ole vastu võetud ei ole veel kindlat vastust vallavalitsuse poolt. 

Mänguväljakule on tellitud 3 uut atraktsiooni, mis plaanis paigaldada kevadel.  

 

 

 



4. Koolivormist 

 

Hetkel on kooli kodukorras sätestatud õigus kanda koolivormi. Plaanis muuta kohustuseks, sest 

koolivormi kohustus on KIVA kooli üks tingimusi. 

Õpilasesindus on koolivormi kohustuse osas pigem positiivne, töötatakse välja suuremat riiete 

valikuvõimalust. Vähemalt 1 element peaks koolivormist kasutusel olema. 

Hoolekogu leidis, et õpilasesindus tegeleb antud teemaga ning vajadusel hoolekogu toetab. 

 

5. Direktori info 

 

Otsime mitmeid uusi töötajaid – lasteaeda õpetajat ja assistenti, füüsikaõpetajat, loodusainete 

õpetajat ja matemaatikaõpetajat kooliosas. Samuti puutöö õpetaja vajadus. 

Eelmisel koosolekul arutati tööõpetusetundide vahetusest tüdrukute-poiste vahel. Seda teemat 

arutab kool edasi, et uuest õppeaastast kasutusele võtta. 

 

6. Kohapeal algatatud küsimused 

 

• Lasteaia uus uks ei vasta tuleohutuse nõuetele – lapsed ei saa seda lahti aga tegemist on 

evakuatsiooni uksega. 

• Igasuguste tegevuste jagatakse lastele kommi, seda on liiga palju. Kool ei tohiks nii 

laialdaselt kasutada kommi jagamist premeerimise-tunnustamisena (iga aineõpetaja 

oma tunnis). 

• Kogukonna kooli koolitusplaan oli väga hea ning vajalike teemadega, kahjuks osalejaid 

väga vähe. 

• Mahetoit – PRIAlt võimalus liharahastust saada kui osaliselt on toit mahemärgisega – 

direktor uurib. 

• Lasteaias on Vöötoravate rühmas heliga probleeme – ülevõimendunud. Ripplae 

plaatidele hinnapakkumised võetud, suvel tõenäoliselt vajalikud tööd. 

• Bussijuht ületas Tehase teel kiirust, sellega on tegeletud ja juhiga vesteldud. Samuti 

tegeletakse suurema bussi vajaduse lahendamisega. 

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub 16. aprill 2024 kell 18.00-19.30. 

 


